
 
 

 
Referat 
 
20. januar 2025 kl. 12:00-13:00 på Teams 
 

 

Til stede fra digitaliseringsstyret: Mette Svanes (leder), Anton Alexander Håkon Paul, Børge Lund, 

Jorunn Kraft Vistnes, Kjell Inge Nordgård, Marit Halvorsen Hougsnæs, Ole Edvard Wold-Reitan og 

Øyvor Sekkelsten. 

Andre deltakere til stede: Bjarne Neerland, Jan Rune Fagermoen, Knut Arild Nupen, Kristin 
Bergsager Westermoen, Kurt Haugen og Magnus Hvalvik. 

  



 
 

Sak 01/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

 

Referatsaker 
Sak 02/25 Referat digitaliseringsstyret 02.12.2024 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret godkjenner referatet. 

 

Sak 03/25 Referat produkteierforum 12.12.2024 
Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar referatet til orientering. 

 

 
  



 
 

Orienteringssaker 
Sak 04/25 Korte orienteringer 
Marit Halvorsen Hougsnæs orienterer fra KA 

• Ingen store ting å orientere om. 

Magnus Hvalvik orienterer fra porteføljerådet 
• Porteføljerådet har behandlet utkast til regler om fellesordninger. 

Jan Rune Fagermoen orienterer fra sikkerhetsutvalget 
• Fysisk møte ble utsatt. 

 

Ole Edvard Wold-Reitan orienterer fra Kirkerådet 
• Vi er inne i en stor nedbemanningsprosess som handler om å redusere med 65 

administrative årsverk i rettssubjektet: 35 i Kirkerådet og 30 på bispedømmekontorene. 

Dette tar mye lederkraft om dagen. 

 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret takker for orienteringene. 

 

 

Sak 05/25 Utkast til sak: Regler om fellesordninger innen 
digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet 
Digitaliseringsstyret ga innspill til høringen om fellesordninger innen digitalisering, personvern og 

informasjonssikkerhet i sak DS 28/24. Kirkerådets sekretariat har nå fått inn høringssvar og jobber 

med å forberede en sak til Kirkerådets møte 27. - 28. februar der rådet vil ta stilling til saken som er 

planlagt fremlagt på Kirkemøtet 2025. Digitaliseringsstyret bes om å gi innspill til saken før den 

legges frem for Kirkerådet. Det gjøres oppmerksom på at saksfremlegget ikke er ferdig utarbeidet 

og at saken også skal behandles i programstyret og referansegruppen. Porteføljerådet har allerede 

behandlet saken, men ikke godkjent referatet, så Magnus Hvalvik orienterer muntlig fra 

porteføljerådets behandling av saken. 



 
 

 

Vedtak 
Digitaliseringsstyret tar saken til orientering og gir følgende innspill og kommentarer til saken om 

fellesordninger innen digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet: 

• Det er gledelig at høringsinstansene uttrykker positive holdninger til fellesløsninger. Arbeidet 

er viktig for hele kirken. 

• Digitaliseringsstyret har en grunnleggende positiv holdning til fellesordninger. 

• Digitaliseringsstyret hadde ønsket seg flere svar på høringen. 

• Det er viktig med god forankring i soknene/fellesrådene. 

• Digitaliseringsstyrets medlemmer har ulike meninger om saken. Dette gjelder særlig nye § 2 

der Kirkemøtet oppretter digitaliseringsutvalget samt siste del av § 2 ledd 2 der utvalget gis 

mandat til å definere hvilke fellesløsninger som skal være obligatoriske. 

- Noen mener at det ikke er mange nok positive besvarelser på disse spørsmålene til 

å beholde § 2 slik den nå ser ut, men at det kan være mulig dersom den blir justert. 

- Flere styremedlemmer hadde vært positive til nye § 2 dersom soknets organer hadde 

vært representert på Kirkemøtet. 

- Digitaliseringsutvalgets mandat og sammensetning bør utvikles i et samarbeid 

mellom fellesråd, KA og Kirkerådet. Norges kirkevergelag og nettverk for 

fellesrådsledere bør involveres. 

- Noen er positive til at Kirkerådet ønsker å legge ansvar og myndighet til et organ der 

fellesrådene har flertall. 

• Digitaliseringsstyret gir sin tilslutning til den nye formålsparagrafen. 

• Flere styremedlemmer mener at Kirkerådet kan gå lenger i å bruke sin myndighet innenfor 

medlemshåndtering, personvern og informasjonssikkerhet. Det ble stilt spørsmål om det kan 

skilles mellom løsninger som har medlemmer i fokus og løsninger som har ansatte i fokus. 

Det ble påpekt at det er avgjørende for kirken å samles om fellesløsninger når medlemmet 

er i fokus. Enkelte påpeker også at Kirkemøtet forvalter kirkens logo og merkevare, og at 

valg av digital arbeidsplattform også påvirker hvordan kirken møter medlemmene fordi det 

avgjør hvilken e-post-adresse man sender fra og dermed viser hvem man representerer. 

Mange bruker fortsatt e-postadresser som slutter med «kommune.no». 

• Regelteksten kunne med fordel inneholdt info om kirkevergelagets tiltenkte rolle knyttet til 

valgordningen av representanter til digitaliseringsutvalget. 



 
 

• Noen styremedlemmer mener at saken må utredes mer før den legges frem for Kirkemøtet, 

og at dette bør skje i et samarbeid mellom fellesråd, KA og Kirkerådet. Enkelte opplever at 

det går for raskt fra fellesmål til fellesordning. 

• Kan det være et alternativ å opprette et selskap som fellesrådene blir deleier i? 

Digitaliseringsseksjonen i Kirkerådet bør i så fall være med og lede videre satsing. 

• Med de foreslåtte fellesordningene kunne vi fått på plass gode løsninger for å samles om 

fellesløsninger, for eksempel at en løsning blir obligatorisk for alle når 80 % av fellesrådene 

har tatt den i bruk. 
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